
(2000/C 203 E/170) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2092/99

υποβολή: Georg Jarzembowski (PPE-DE) προς την Επιτροπή

(19 Νοεµβρίου 1999)

Θέµα: ∆ιένεξη της εταιρείας Kockums Computer Systems GmbH µε την Ευρωπαϊκή Ενωση

Η εταιρεία Kockums Computer Systems GmbH (πρώην SCHIFFKO Ναυπηγική και Αναπτυξιακή Εταιρεία
GmbH) από το Αµβούργο εγείρει οικονοµικές απαιτήσεις από το «full economic cost contract» υπ’ αριθ. RI1B-
0198-C µε την «European Economic Community» που είχε συνάψει το 1988. σον αφορά τη διένεξη για τις
οφειλόµενες πληρωµές προαναγγέλθηκε µε επιστολή της 13.5.1998 από τον κ. Arturo Garcia Arroyo, Γ∆ ΧΙΙ,
∆ιεύθυνση Γ της Ευρωπαϊκής Επιτροπής ένας πλήρης έλεγχος («full audit») από τις υπηρεσίες της Επιτροπής, ώστε
να διευθετηθεί οριστικά η διένεξη. κτοτε αναµένουν τόσο η εταιρεία Kockums Computer Systems GmbH όσο
και οι συνήγοροί της Cyros, Makowski & Συνεργάτες από το Αµβούργο, µία απάντηση της Επιτροπής.

Με βάση τα ανωτέρω ερωτώ την Επιτροπή:

1. Γιατί δεν απάντησε ακόµη η Επιτροπή στα πολυάριθµα ερωτήµατα του δικηγορικού γραφείου Cyros,
Makowski & Συνεργάτες της 20.7, 14.9, 3.11.1998, 4.1 και 3.2.1999 που ετέθησαν στον κ. Arroyo
στην Γενική ∆ιεύθυνση ΧΙΙ ; Πότε προβλέπει η Επιτροπή να απαντήσει στα ερωτήµατα αυτά ;

2. Ποια είναι η κατάσταση που έχει διαµορφωθεί σήµερα στη διένεξη αυτή ; Πώς κρίνει η Επιτροπή τις
εγειρόµενες απαιτήσεις ; Πώς πρόκειται να διευθετηθεί αυτή η διαφορά ;

Απάντηση του κου Busquin εξ ονόµατος της Επιτροπής

(8 ∆εκεµβρίου 1999)

Από το 1993 έως το 1998, η Επιτροπή κατέστη σαφές γραπτώς, τηλεφωνικώς και στις συνεδριάσεις της µε την
Kockums Computer Systems GmbH και τους νοµικούς της αντιπροσώπους, ότι οι οικονοµικές απαιτήσεις της
εταιρείας στο πλαίσιο της ως άνω ερευνητικής σύµβασης (1988-1992) δεν ευσταθούν και παρέσχε λεπτοµερείς
πληροφορίες και τεκµηρίωση για το σκοπό αυτό. Προτάθηκε να διενεργηθεί πλήρης δηµοσιονοµικός έλεγχος,
αλλά ο εν λόγω έλεγχος δεν κατέστη δυνατόν να διενεργηθεί, δεδοµένου ότι η συµβατική περίοδος κατά την
οποία θα µπορούσε να πραγµατοποιηθεί εξέπνευσε. Εντούτοις, η Επιτροπή εξήντλησε όλους τους δυνατούς
τρόπους αντίδρασης και εµµένει στη θέση της ότι έχει εκπληρώσει τις υποχρεώσεις της που απορρέουν από τη
σύµβαση. ∆εν προβλέπεται περαιτέρω δράση εκ µέρους της Επιτροπής.

(2000/C 203 E/171) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2095/99

υποβολή: Michl Ebner (PPE-DE) προς την Επιτροπή

(19 Νοεµβρίου 1999)

Θέµα: Χρησιµοποίηση βίας κατά των νέων στις ΗΠΑ

Κάθε τόσο πληροφορούµαστε από τα µέσα µαζικής ενηµέρωσης για πράξεις βίας µε δράστες νεαρούς Αµερικα-
νούς. Μπορεί εύκολα να υποτεθεί ότι οι πράξεις αυτές αποτελούν την άµεση συνέπεια βιωµάτων βίας που έχουν
οι ίδιοι οι δράστες, αφού οι νέοι στις ΗΠΑ (και αλλού) πέφτουν καθηµερινά θύµατα βίαιων πράξεων, σε µεγάλο
βαθµό και από τις εθνικές αρχές. Η περίπτωση ενός εντεκάχρονου αγοριού µε ελβετική και αµερικανική ιθαγένεια,
ο οποίος συνελήφθη την ώρα που κοιµόταν και µεταφέρθηκε µε χειροπέδες και κρίκους στα πόδια και ο οποίος
είναι προφυλακισµένος και ανακρίνεται σήµερα για πράξεις ασέλγειας και αιµοµιξίας, αποτελεί την απόδειξη ότι
ολοένα και περισσότερα παιδιά αποµακρύνονται µε τη βία από τις οικογένειές τους χωρίς απτές αποδείξεις.

Ενόψει τέτοιων συγκλονιστικών περιπτώσεων, τίθεται το ερώτηµα εάν δεν προτίθεται η Επιτροπή,

� να ασκήσει µεγαλύτερη πίεση στις Ηνωµένες Πολιτείες ώστε να αποτραπούν τέτοιου είδους πράξεις βίας µε
θύµατα παιδιά και νέους, ιδίως εκ µέρους των εθνικών αρχών,

� να υποµνήσει στις Ηνωµένες Πολιτείες ότι προτού προβεί στις «υποτιθέµενες» παρεµβάσεις της για το
σεβασµό των ανθρωπίνων δικαιωµάτων στον κόσµο, όπως στην Κίνα, πρέπει οπωσδήποτε να φροντίσουν
πρώτα για το σεβασµό των δικαιωµάτων αυτών στη δική τους επικράτεια.
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Απάντηση του κ. Patten Εξ ονόµατος της Επιτροπής

(16 ∆εκεµβρίου 1999)

Η Επιτροπή συµµερίζεται την ανησυχία του Αξιότιµου Μέλους του Κοινοβουλίου όσον αφορά το σεβασµό των
δικαιωµάτων των παιδιών και των νέων παγκοσµίως. Η συγκεκριµένη υπόθεση στην οποία αναφέρεται το Αξιότιµο
Μέλος του Κοινοβουλίου έχει ήδη επιλυθεί διά της δικαστικής οδού. Το αγόρι αφέθηκε ελεύθερο και επέστρεψε
από τις Ηνωµένες Πολιτείες στην Ελβετία.

Υπενθυµίζεται ότι η Κοινότητα και οι Ηνωµένες Πολιτείες διατηρούν ανοιχτό διάλογο για θέµατα που εµπίπτουν
στους τοµείς της ελευθερίας, της ασφάλειας και της δικαιοσύνης στο πλαίσιο του νέου διατλαντικού προγράµ-
µατος δράσης. Εν γένει, η ανταλλαγή αυτή απόψεων περιλαµβάνει ποινικές υποθέσεις όπως η νοµιµοποίηση
εσόδων από παράνοµες δραστηριότητες, η διαφθορά και η καταπολέµηση των παράνοµων ναρκωτικών. Η
Κοινότητα και οι Ηνωµένες Πολιτείες διοργάνωσαν προσφάτως από κοινού διάσκεψη για την καταπολέµηση της
παιδικής πορνογραφίας στο ∆ιαδίκτυο.

Η Επιτροπή δεν θα διστάσει, όταν παραστεί ανάγκη, να φέρει προς συζήτηση ενώπιον των αρµόδιων αµερικανικών
αρχών θέµατα που προκαλούν ανησυχία παρεµφερή µε αυτά που έθιξε το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου.

(2000/C 203 E/172) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2099/99

υποβολή: Gilles Savary (PSE) προς την Επιτροπή

(19 Νοεµβρίου 1999)

Θέµα: Πρόγραµµα AL INVEST

Η Επιτροπή δροµολόγησε ένα πρόγραµµα οικονοµικής συνεργασίας ΕΕ-Λατινικής Αµερικής για την περίοδο
1995-2000, προκειµένου να επιτρέψει σε οικονοµικούς φορείς των δύο ηπείρων, σε διάφορους τοµείς, να έρθουν
σε επαφή και να δηµιουργήσουν εταιρικές σχέσεις, κυρίως υπό µορφήν επενδύσεων, συµφωνιών διανοµής,
µεταφοράς τεχνολογίας, δηµιουργίας κοινών επιχειρήσεων ή στρατηγικών συµµαχιών. Η Επιτροπή πρότεινε να
παραταθεί το πρόγραµµα AL INVEST για τη νέα περίοδο 2000-2004 και να αυξηθούν τα διατιθέµενα µέσα, και
διαβίβασε την πρότασή της στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο. Στο πλαίσιο της πρώτης γενεάς του προγράµµατος,
παρατηρήθηκε σχετική δυσκαµψία στις διαδικασίες πληρωµής προς όφελος των οικονοµικών φορέων.

Με βάση τα δεδοµένα αυτά, µεριµνώντας ώστε να εντοπισθεί ο τρόπος µε τον οποίο θα ληφθούν δεόντως υπόψη
οι ανάγκες και οι απόψεις των οικονοµικών παραγόντων και συνεκτιµώντας το γεγονός ότι το νέο εγχειρίδιο
διαδικασίας για το AL INVEST µελετάται προς το παρόν από τις υπηρεσίες της Επιτροπής, θα µπορούσε η
Επιτροπή να διευκρινίσει τα εξής σηµεία:

� Ποιοι είναι οι όροι σύνδεσης τους οποίους σκοπεύει η Ευρωπαϊκή Επιτροπή να εφαρµόσει έναντι των
οικονοµικών φορέων στο πλαίσιο του καθορισµού των διαδικασιών εφαρµογής του νέου προγράµµατος AL
INVEST;

� Μπορεί να αναµένεται ότι θα εφαρµοσθούν διαδικασίες επικοινωνίας και συνεργασίας µε τους οικονοµικούς
φορείς οι οποίες θα είναι περισσότερο εύκαµπτες σε σχέση µε την πρώτη γενεά του προγράµµατος AL
INVEST;

Απάντηση του κυρίου Patten εξ ονόµατος της Επιτροπής

(6 ∆εκεµβρίου 1999)

Όσον αφορά το πρώτο σκέλος της ερώτησης, η Επιτροπή επιθυµεί να υπογραµµίσει ότι τίποτα δεν µπορεί να
αντικαταστήσει την απευθείας επαφή µε τους παράγοντες του προγράµµατος. Προς το σκοπό αυτό, διοργανώθη-
καν κατά το 1998 (στο Λονδίνο) και κατά το 1999 (στη Βαρκελώνη) συνεδριάσεις, γνωστές µε την ονοµασία
Connect, οι οποίες για δυο περίπου ηµέρες επέτρεψαν στους παράγοντες του προγράµµατος να ανταλλάξουν
ιδέες µε την Επιτροπή (εκτός από τις απευθείας επαφές µεταξύ παραγόντων για την προετοιµασία των προτάσεων
για συναντήσεις των επιχειρήσεων, που αποτελούν την κύρια δραστηριότητα των Connect). Καθεµιά από τις
συνεδριάσεις αυτές επέτρεψε να διενεργηθεί απολογισµός όλων των τεχνικών, διοικητικών και χρηµατοοικονοµι-
κών πλευρών που αποτελούν εξίσου προϋποθέσεις επιτυχίας του προγράµµατος. Η συνεδρίαση Connect θα
διοργανώνεται κάθε χρόνο κατά το τελευταίο τρίµηνο από το 2000 έως και το 2004. Επιπλέον, θα
πραγµατοποιούνται άµεσες και επιµέρους επαφές µε τους παράγοντες του προγράµµατος, εφόσον απαιτείται,
τόσο µε ηλεκτρονικό όσο και µε κανονικό ταχυδροµείο. Εκτός αυτών, λειτουργεί πλέον ιστοσελίδα της οποίας το
εσωτερικό σκέλος («members only») προορίζεται για τους παράγοντες του προγράµµατος (www.al-invest.org).
Τελικά, έως το τέλος του έτους 2005, θα λειτουργεί τεχνική γραµµατεία υποστήριξης και παροχής συµβουλών
στους παράγοντες του προγράµµατος.
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